



NEWS FROM YOUR MUNICIPALITY

ALWAYS BE PRUDENT

APRIL 2022

ISSUE NO. 88

COMMUNITY INFORMATION

RM OFFICE OPEN!
Masks are now optional.
Taxes can be conveniently paid online at most financial institutions or you can come in and pay using debit, cheque or cash. Credit card payments can only be made online via plastiq.com
Upcoming council meeting April 6, 2022

For upcoming events and activities please contact: St Laurent Recreation Director Tammy Hiebert sld.recdirector@mymts.net
Text or call 204-739-3583
Please check St Laurent & District Recreation Commissions Facebook page or the Recreation bulletin board at the Welcome Centre for updates

NOTICE OF REGISTRATION OF PROSPECTIVE CANDIDATE FOR GENERAL MUNICIPAL ELECTION

RURAL MUNICIPALITY OF ST. LAURENT

Please be advised that a general municipal election will be held on October 26, 2022.

Prospective municipal election candidates must register with the Senior Election Official (SEO) during the registration period before they may begin to accept contributions, incur expenses, fundraise or borrow money for their campaign.

NOTICE IS HEREBY GIVEN that I will be receiving candidate registrations:

- For the office of head of council: Between May 1, 2022 and September 20, 2022
- For the office of councillor: Between June 30, 2022 and September 20, 2022

at the Rural Municipality of St. Laurent office, 16 St. Laurent Veterans Memorial Road, St. Laurent, Manitoba, during the regular hours of business (8:30 a.m. to 4:30 p.m. Monday to Friday excluding holidays).

To obtain a registration form contact the municipal office at 204-646-2259.

Dated at St. Laurent, Manitoba this 28th day of April, 2022.

Ernie Epp
Senior Election Official (S.E.O.)
Email: rmstlaur@mymts.net
Phone: 204-646-2259

R.M. of St. Laurent

DO YOU NEED BETTER INTERNET SERVICE? DID YOU KNOW YOUR STARLINK EQUIPMENT COST MAY BE RECOVERED?

The **RURAL MUNICIPALITY OF ST. LAURENT** is pleased to announce successful application to the **UNIVERSAL BROADBAND FUND** which is a program funded by the **GOVERNMENT OF CANADA**. The program addresses the lack of connectivity in all areas of the R.M. of St. Laurent and has selected **STARLINK** as the provider that fits the immediate needs.

With use of the funding, the RM will be administering a project called the 2022 St. Laurent/Starlink Connection Project wherein the cost of the specific equipment you purchase from Starlink will be reimbursed by the RM up to the amount of \$845.00.

FOR DETAILS PLEASE CONTACT BERNICE AT 204 383 0200 OR EMAIL rmofstlaurent@gmail.com OR PICK UP AN APPLICATION AT THE RM OFFICE.

PUBLIC ART STUDIO

A meeting will be held Wednesday, May 11, 2022 at 7pm to discuss the creation of a Public Art Studio and Gallery in St. Laurent, allowing for a Community Art Guild for professional artists, Art Hives (open studio art spaces for children, youth, families, seniors etc.), and a possible Art and Expressive Arts Therapy individual and groups space. Training to register as an Art or Expressive Arts therapist or Consultant/Educator (teacher, day care worker, clergy etc interested in using the arts for wellness in diverse settings) will be offered in St. Laurent starting this summer. Contact Guy Dumont at 204 280 0075 for more information or join us at the meeting, in celebration of the healing power of the arts.



Cash donations will be accepted by the RM of St. Laurent to purchase gas gift cards in support of Cancer Care Manitoba. Our community connector Marlene Combot coordinates and assists with the extensive travel needs of residents to and from medical appointments and cancer treatments.



ST. LAURENT SENIORS RESOURCE COUNCIL 2ND ANNUAL "SPRING INTO SUMMER BBQ"

DATE: THURSDAY, MAY 19TH, 2022

PLACE: ST. LAURENT RECREATION CENTRE

COME OUT AND SUPPORT OUR FUNDRAISING ACTIVITY AND VISIT WITH FRIENDS!

WE WILL BE SELLING:

HOT DOG, CHIP, DRINK\$5.00

HAMBURGER, CHIP, DRINK....\$6.00

BRING YOUR LAWN CHAIR!

EVERYONE WELCOME!

Spring Fling



& craft sale

St. Laurent School

May 28th, 2022

\$20.00 per table & donation of silent auction gift

50/50 / Silent auction / canteen / baked goods

To register for a table please contact:

Rec Director Tammy Hiebert
Sld.recdirector@mymts.net
204 739 3583

RM Staff

Hilda Zotter, CAO

Lorna Hildebrandt, FT Assistant CAO

Paul Belair, PT Assistant CAO

Guy Dumont, EDO

Contact us:

Phone: 204-646-2259

Fax: 204-646-2705

Email: rmstlaur@mymts.net

Web: www.rmstlaurent.com

16 St. Laurent Veterans Memorial Rd
Box 220
St. Laurent, MB
R0C 2S0



LES NOUVELLES DE VOTRE MUNICIPALITÉ

TOUJOURS PRUDENT

AVRIL 2022

PUBLICATION NO 88

RENSEIGNEMENTS COMMUNAUTAIRES

BUREAU DE LA MUNICIPALITÉ OUVERT !

Le port du masque est facultative. Les taxes peuvent être commodément payées en ligne dans la plupart des institutions financières ou vous pouvez venir payer par carte de débit, chèque ou espèces. Les paiements par carte de crédit ne peuvent être effectués qu'en ligne via plastiq.com Prochaines réunions du conseil le 6 Avril, 2022

Pour les événements et activités à venir veuillez contacter Directeur des loisirs de Saint Laurent Tammy Hiebert sld.recdirectir@mymts.net 2047393583 Veuillez consulter la page Facebook des commissions des loisirs de St Laurent ou le babillard des loisirs du centre d'accueil pour les mises à jour.

AVIS D'INSCRIPTION DE CANDIDAT POTENTIEL AUX ÉLECTIONS MUNICIPALES GÉNÉRALES

MUNICIPALITÉ RURALE DE ST. LAURENT

Veillez noter qu'une élection municipale générale aura lieu le 26 octobre 2022.

Les candidats potentiels aux élections municipales doivent s'inscrire auprès du Haut fonctionnaire électoral (SEO) pendant la période d'inscription avant de pouvoir commencer à accepter des contributions, engager des dépenses, collecter des fonds ou emprunter de l'argent pour leur campagne.

AVIS EST DONNÉ PAR LA PRÉSENTE que je recevrai les inscriptions des candidats :

- Pour le poste de président du conseil : Entre le 1er mai 2022 et le 20 septembre 2022
- Pour le poste de conseiller : Entre le 30 juin 2022 et le 20 septembre 2022

au bureau de la Municipalité rurale de Saint-Laurent, 16, chemin des anciens combattants, Saint-Laurent, Manitoba, pendant les heures normales d'ouverture (de 8 h 30 à 16 h 30 du lundi au vendredi excluant les jours fériés).

Pour obtenir un formulaire d'inscription, contactez le bureau municipal au 204-646-2259.

Fait à Saint-Laurent, Manitoba, ce 28e jour d'avril 2022.

Ernie Epp
Haut fonctionnaire électoral (S.E.O.)
Courriel : rmstlaur@mymts.net
Téléphone : 204-646-2259

R.M. de Saint-Laurent

AVEZ-VOUS BESOIN D'UN MEILLEUR SERVICE INTERNET? SAVIEZ-VOUS QUE LE COÛT DE VOTRE ÉQUIPEMENT STARLINK PEUT ÊTRE RÉCUPÉRÉ? *

La MUNICIPALITÉ RURALE DE SAINT-LAURENT a le plaisir d'annoncer que sa candidature au **FOND UNIVERSEL POUR L'ACCÈS À INTERNET À LARGE BANDE** est un programme financé par le **GOVERNEMENT DU CANADA**. Le programme résout le manque de connectivité dans tous les domaines de la M.R. de Saint-Laurent et a choisi **STARLINK** comme fournisseur répondant aux besoins immédiats. Avec l'utilisation du financement, la MR administrera un projet appelé le projet de connexion Saint-Laurent/Starlink 2022 dans lequel le coût de l'équipement spécifique que vous achetez de Starlink sera remboursé par la MR jusqu'à concurrence de 845,00 \$.

POUR PLUS DE DÉTAILS, VEUILLEZ CONTACTER BERNICE AU 204 383 0200 OU COURRIEL rmofstlaur@gmail.com OU RÉCUPÉRER UNE DEMANDE AU BUREAU DE LA M.R.

ATELIER D'ART PUBLIC

Une réunion aura lieu le mercredi 11 mai 2022 à 19 h pour discuter de la création d'un studio et d'une galerie d'art public à Saint-Laurent, permettant une guilde d'art communautaire pour les artistes professionnels, Art Hives (espaces d'art en studio ouvert pour les enfants, les jeunes, familles, seniors etc.), et un éventuel espace individuel et collectif d'Art et d'Arts Thérapie expressive. Une formation pour s'inscrire en tant que thérapeute en arts ou en arts expressifs ou consultante/éducatrice (enseignant, éducatrice en garderie, membre du clergé, etc. intéressés à utiliser les arts pour le bien-être dans divers contextes) sera offerte à Saint-Laurent à partir de cet été. Contactez Guy Dumont au 204 280 0075 pour plus d'informations ou rejoignez-nous à la réunion, pour célébrer le pouvoir de guérison des arts.



Les dons en espèces seront acceptés par la municipalité rurale de Saint-Laurent pour l'achat de cartes-cadeaux d'essence au profit d'Action Cancer Manitoba. Notre connecteur communautaire, Marlene Combot, coordonne et assiste les nombreux besoins de déplacement des résidents vers et depuis les rendez-vous médicaux et les traitements contre le cancer.



LE CONSEIL DE RESSOURCES DES AÎNÉS DE SAINT LAURENT 2e « BBQ DU PRINTEMPS À L'ÉTÉ » ANNUEL

DATE : JEUDI 19 MAI 2022
LIEU : CENTRE DE LOISIRS SAINT
LAURENT

**VENEZ SOUTENIR NOTRE
ACTIVITÉ DE COLLECTE DE
FONDS ET VISITEZ ENTRE AMIS!
NOUS VENDONS :**

HOT-DOG, CHIP, BOISSON\$5.00

HAMBURGER, CHIP, BOISSON....\$6.00

**APPORTEZ VOTRE CHAISE DE
JARDIN!**

BIENVENUE À TOUS !

FÊTE DU PRINTEMPS



ET VENTE D'ARTISANAT

École Saint-Laurent

28 mai 2022

**20,00 \$ par table et don d'un
cadeau d'encan silencieux**

**50/50 / Encan silencieux /
cantine / produits de
boulangerie**

**Pour vous inscrire à une
table, veuillez contacter :**

**Directrice des loisirs
Tammy Hiebert
Sld.recdirector@mymts.net
204 739 3583**

Employées de la M.R.

Hilda Zotter, Agente
administrative principale

Paul Belair,
Adjointe à l'agente
administrative principale

Lorna Hildebrandt,
Adjointe à l'agente
administrative principale

Guy Dumont, ADÉ

Pour nous joindre :

Téléphone:
204-646-2259

Télécopieur:
204-646-2705

Adresse courriel:
rmstlaur@mymts.net

Site Web:
www.rmstlaur.com

16 Chemin Mémorial des
anciens combattants de
Saint Laurent
Case postale 220
Saint-Laurent, MB
R0C 2S0